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 פרוטוקול

 איגוד רופאי העיניים מועצתישיבת 
 רפואי איכילוב תל אביבמרכז  41/413

 
 . ח פוריה"מודי נפתלי על סיום תפקידו כמנהל יחידת עיניים בביה' ברכות לדר .1

 .ח פוריה"עיניים בביה' באלי חביב על מינויה לתפקיד מנהלת יח'חנין ג' ברכות לדר
 .לרפואת עיניים ילדים ופזילהר החוג "ועידי מצר על בחירתו לי' ברכות לדר

 
 :עדכון נושאים שטופלו מישיבה קודמת .2

עמדת  – קביעת עמדה לגבי איזה בדיקות צריך לפני ניתוחי עיניים אמבולטוריים
 .מועצת האיגוד היתה כי ניתן להסתפק במכתב מרופא משפחה

ה לנושא זה מנהל המועצה הלאומית לכירורגיה שהקים ועד, קלאוזנר' פנינו לפרופ
 .ברגע שיהיו מסקנות הן יועברו לאיגוד.  ופנה למשרד הבריאות

 
 5 –משך ההתמחות יישאר אותו דבר  – עמדת האיגוד לגבי מדעי יסוד בהתמחות

רוטציה במחלקות /שנים במחלקת האם ושנה אחת תהיה מדעי יסוד 4מתוכן , שנים
 .בההעברנו למועצה המדעית וטרם התקבלה תגו. עיניים אחרות

 .חונא בר און בראש הועדה לקביעת סיליבוס חדש' כעת דר
רוב מנהלי . חונא בר און העבירה למנהלי המחלקות את הסיליבוס החדש' דר

 .המחלקות מבקשים לאחד מדעי יסוד ורוטציה
 

ביקשנו להגביל כניסה רק  – הגבלת כניסה לחוגים למי שאינו משלם מסי איגוד
 .לחברים המשלמים דמי איגוד

 
אנו בודקים מי מהמשתתפים בחוגים עדיין לא שילם דמי חבר לאיגוד ופונים אליו 

הכוונה היא שבפעמים הבאות תהיה עמדה בכניסה לכנס ומי שלא שילם . באופן אישי
 . לאיגוד לא יורשה להיכנס לכנס החוג

 
  
  סקירת מאזן בוחן .3

 ₪  120,111: 2112יתרה לסוף 
 ₪ 229,822: 2113ה לסוף יתר
 .תה סקירה על סעיף הוצאות וסעיף הכנסותנעש
 .כ הכללי המצב של מאזן הבוחן טוב יותר מבשנים קודמות"סה

 .הוצאה לכל חוג לצורך לוגו לחוג₪  1,111הקצבנו 
 ".קו קל"הוצאות טלפון פחתו השנה  על ידי מעבר למסלול 

 .31% -קיצוץ בכ -הוצאות משכורת מזכירה פחתו השנה  
 

תקורה  11%האיגוד מנכה . חוגים שם מרוכזות הוצאות והכנסותנפתחו כרטיסיות ל
 . בגין כל הכנסה מהחוגים

 .תקורה על ידי האיגוד ללא מתן תמורה 11%בריסקו הביע התנגדות על ניכוי ' דר
ועל השירותים , ניהול הכספים, הוסבר כי התקורה היא על ניהול הכרטיסיות

האיגוד לחוגים כדוגמת  דמורה מצשניתנים לחוגים על ידי האיגוד ואכן יש ת
 .ח"ש 1,111הוצאות לוגו על סך 

 .רוב חברי המועצה תומכים בניהול הכספים של החוגים על ידי האיגוד
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לאור העניין הרב שהנושא העלה הוחלט כי בישיבת המועצה הבאה יהיה דיון על 
 .עניין ניהול הכספים על ידי החוגים והאיגוד יציג את עמדתו

 
    

 באיגוד חברות
 . בסעיף הכנסות מדמי חבר ירדנו השנה

 .לתשלוםבשנה תזכורות  5י שולחים "הר.  אנשים לא משלמים דמי חבר
חברים ששילמו בשנים קודמות ולא שילמו  102י יש "בהתאם לרשימה שקיבלנו מהר

 .של אי תשלום 4י מוציא מרשימת החברות באיגוד רק בשנה ה "הר.  השנה
 .ראשי חוגים שלא שילמו, פרופסורים, ים יש מנהלי מחלקותהאנש 102ברשימה של 

 .י לחברות באיגוד"לא ניתן לנתק את הזיקה בין החברות בהר
 .י"לא ניתן להיות חבר איגוד ללא חברות בהר

 
יצטרך , תוצב עמדת רישום ומי שירצה להיכנס לישיבות החוגים –כניסה לחוגים 

 .לשלם לאיגוד
יצטרך לשלם מחיר גבוה , ינו משלם דמי חבר לאיגודמי שא –כניסה לכנס איגוד 

 .יותר בהרשמה לכנס האיגוד
 

 .כל נושא החברות ותשלום דמי חבר יוקפד יותר בכנס האיגוד ובכלל במהלך השנה
 

יצרנו קשר עם חברת טלפארמה  ורופאים  –שיתוף פעולה עם חברת טלפארמה  .4
 .יכולים לרכוש תרופות במחיר מוזל

 

רוני גמזו שביקש , ל משרד הבריאות"פנינו למנכ –ל סטרילי 'קאין גהפסקת יצור אזר .5
 .ל רפא"פגישה עם מנכ

ל סטרילי בבקבוקים סטריליים ובמחיר 'חברת קונצפט רוצים לספק אזרקאין ג
 .לבינתיים לא ברור טיב האיכות. הרבה יותר גבוה

 
 .לטפל בזהמכיוון שבתי החולים אמורים לעבור אקרדיטציה חייבים  –בריסקו ' דר

 
' אירית בכר יחד עם פרופ' בראש הועדה עמדה פרופ: /211עדכון סל תרופות  .6

חברי הועדה הצליחו להכניס את הקרוס לינקינג ואת .  חוברס' לבנשטיין ופרופ
 .הרסטזיס בהתוויות מסוימות

 .משום שגם האווסטין לא בסל כי אינו בהתוויה, בהכנסת הלוסנטיס לא הצלחנו
אנחנו נמצאים במבוי סתום בנושא הזה וחושב שהאיגוד חייב להמשיך  -חוברס ' פרופ

 .לפעול
 :2115סל תרופות 

תאריך היעד להגשה הוא אמצע מרץ . 2115נערכים להגשות לשנת : אירית בכר' פרופ
אם יש רעיונות לדברים . 2115כל הבקשות שלא הוכנסו השנה יוגשו שוב בשנת . 2114

 .בכר במייל' נא לשלוח לפרופ, פותשמעוניינים להכניס לסל התרו
 .ר החוגים"בכר תנסח פנייה ליו' ופפר

 
 

קופות החולים הגישו ערעור בנושא תמחור הניתוחים וכעת   – /211תמחור ניתוחים 
 .2114משרד הבריאות מתמחר מחדש את כל הניתוחים בשנת 

, חוברס' פרופ, בכר' פרופ, צדוק' דר: שותפים בדיונים לקביעת התמחורים השונים
 .מויסייב' פרופ
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 :  AAOשל   ONEרכישת הרשאה לכל חברי האיגוד להשתמש באתר  .0

,           בחינות למתמחים. AAO ,2של   ONEלהצטרף למסלול . 1: מסלולים 3הוצעו 
 .קורס למתמחים. 3

הוצע גם להצטרף לקורס למתמחים כמו לימודי המשך כאשר מישהו מהסגל הבכיר 
 .הדבר יקר. יהםצריך לעקוב אחר

 האתר הלימודי של , ONEמה שרלוונטי אלינו הוא רכישת הרשאה לגלוש באתר 
$ 12,111הוצע לנו ב . סרטים, הרצאות, GUIDE LINESבו ניתן לראות  AAO ה

 .לשנתיים
בישיבת הועד הוצע כי נבקש לקבל שנת נסיון ובמידה וזה יעניין את האנשים ובמידה 

 .ורה להעלאת מסי האיגודנקנה בשנה הבאה בתמ, וכן
רוב חברי המועצה חושבים כי ניתן להסתדר דרך החומרים הקיימים באינטרנט  ואין 

 .צורך לרכוש חברות
 .הוסכם לבקש תקופת נסיון בחינם על מנת לבדוק את כמות הכניסות והיקף השימוש

 
 :/211כנס איגוד  .8

 . 'ה-'בימים ד 14-15/5/14כנס האיגוד השנתי השני יתקיים ב 
 .ימים ולא יומיים 3לקיים כנס של  2115נוכל בשנת , רווח מהכנסבתקווה שיישאר 

 .אתר הכנס עולה בימים אלו
בחצות  29/2/14יש ללחוץ על רופאי המחלקות לשלוח תקצירים דרך אתר הכנס עד 

 .על מנת להביא בזמן לוועדות לעבור על כל התקצירים
 .בחוג  CASE REPORT ניתן להגיש, במליאה יוצגו מצגות מדעיות

 .ולא יתקבלו לאחר מכן 1/3/14האתר ייסגר לאבסטרקטים ב 
 .ההצגה מותנה ברישום לכנס

 .ל "המרצה השנייה מחוהאחת ממכון וייצמן בנושא ; מרצות 2: הרצאת מרצה אורח
 .רפואה מותאמת אישית: נושאי ההרצאות

 
 :פרס מפעל חיים .9

. הפרס מיועד לאנשים בין החיים. על חייםזוהי שנה ראשונה בה אנו מעניקים פרס מפ
 .נושא זה עלה בעבר ובאיגוד היה רצון לקדם אותו

דובי ' פרופ, ענאן עבאסי' דר, אורנה גייר' פרופ: הוועדה שהוקמה לצורך הנושא
 .ויינברגר

השיקול מלווה בהרבה דברים ולא על זהו נושא מאוד אמוציונאלי ו: ויינברגר' פרופ
 .הראויים לפרס זה 2ולכן המחשבה היא להחליט על  CVסמך 
 .חושב שצריך להעניק פרס אחד לרופא ופרס אחד לא לרופא: בן סימון' פרופ
 גם וחברי האיגודאת המועמדים  עוציבור חברי האיגוד יציחושב ש: אסיה' פרופ

 .יצביעו
להציע  כל חבר איגוד יכול. מציע להגיש חצי עמוד כתוב על המועמד: קליינמן' דר

 . ושהמועצה תבחר
, חברי האיגוד יציעו את המועמדים. חברי הועדה ינסחו פנייה לחברי האיגוד: סוכם

מועמדים סופיים וחברי המועצה  3לחברי הוועדה שיבחרו  שמות המועמדים יעברו
  .ההצבעה תתבצע במייל. יבחרו אחד מביניהם
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 : י בכנסת"יום בריאות הר .11
מי ממנהלי . מבקשים שתהיה עמדה של בדיקות עינייםי "הר. 19/2/14מתקיים ב 

ברגע , עדיין אין תכנית מסודרת. להגיע מוזמן, המחלקות ומהמועצה שמעוניין להגיע
 .פיץ אותהשתהיה נ

 
 :כנס מתמחים .11

אנו מעוניינים לארגן שוב גם , שנים קודמותלאור הצלחת כנס המתמחים ב: צדוק' דר
 .כנס זהליש תקציב ממקור חיצוני . השנה

  .בסוף חודש פברואר יתקיים. הכנס מיועד למתמחים:  אלעד מויסייב' דר
אולמות קטנים  4אנשים ב  16יהיו הרצאות אינטראקטיביות בקבוצות קטנות של 

בסוף תהיה הרצאה שלא קשורה . כל שעה וחצי הנושא והקבוצה מתחלפים. במקביל
 .לרפואה

 .נבדקים מספר מקומות לקיום הכינוס
 .המועצה הסכימו לקיום הכנס בחמישי בצהריים עד שישי בצהריים חברי

לשחרר כמה שיותר לכנס זה ומבקשים תמיכת מנהלי המחלקות את אנו מבקשים 
 .ולבקש מהם להירשם מתמחים

 
 :עדכון סיליבוס .12

לעדכן את סיליבוס התמחות עיניים  המועצה המדעית פנתה: רות בר און חונא' דר
 .2118שנת 

 .איתן בלומנטל' אלעד מויסייב ופרופ' דר: הנוספים חברי הועדה
 .מספר נקודות עלו כבר בישיבות הקודמות

עצה המדעית עושה רביזיה על הנושא בכל קבוע בחקיקה וכעת המו –מדעי היסוד 
 .מקצועות ההתמחות ולא רק עיניים

 3תקופות של  2חודשים במקום אחד רצוף או  6עד עכשיו מבנה היה של  -רוטציות 
 .חודשים במחלקות אחרות

 .בזבוז זמן, אין טעם –מחלקה מקבילה . בעד תקופת מדעי יסוד –וינברגר ' פרופ
בעד לבטל את התקופה במחלקה . אף אד מהמתמחים לא אמר שהתקופה עזרה לו

 .אחרת
רוטציה במחלקה אחרת זה . הפעם אנחנו צריכים לבוא עם החלטות  -אסיה ' פרופ

 .פעם בחודש ולא מנתח ברצף גורם לנזק. נ.זה שנכנס לח. נזקלא רק בזבוז זמן זהו 
 .הרוטציה שייכת למקצוע, ברוב המקצועות האחרים

 .עיניים הוא מקצוע ייחודי עם תת התמחויות
מציע לפנות למועצה המדעית בדעה נחרצת שכל מועצת האיגוד מתנגדת לרוטציה 

 .במחלקה אחרת שאינה במקצוע העיניים
מי שלא כתב מאמר לא יוכל . חוקריםהרופאים לא הולכים להיות  רוב –מדעי יסוד 

 .מאמר הוא תנאי ליציאה למדעי יסוד. לצאת למדעי יסוד
 .לא ניתן להכיל על מקצוע העיניים חוקים שמתאימים למקצועות אחרים

אם יש הסכמה של חברי המועצה לבטל תקופת מדעי  –מדעי יסוד   –ברטוב ' פרופ
ממליץ לעשות מיני . אסיה' מסכים עם פרופ -רוטציה  .למועצהיש להודיע  –יסוד 

פלושיפ במחלקת עיניים אחרת מה שמחייב את המחלקה הקולטת להציג תכנית 
חלק מהמחוייבות של המחלקה המקבלת , גם כשהולכים למיני פלושיפ .לקליטה

 .שתתבצע עבודת מחקר ויצא בסוף התקופה עם עבודה קלינית
לא . נושא מאוד חשוב –בנושא מדעי יסוד . ים בנושא הרוטציהמסכ –קליינמן  ' דר

לדעתו הפתרון הוא שתהיה תת ועדה . זה נותן לאנשים חשיפה, חושב שצריך לבטל
 .שמבינה בעיניים
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לא חושב שמנהל מחלקה צריך להחליט מי כן יצא למדעי יסוד ומי   -ויינברגר ' פרופ
 .לא
טוען כי למחלקות קטנות בפריפריה . אסיה 'מתחבר לדבריו של פרופ –צבי סגל ' דר

תהיה בעיה עם יציאת מתמחים לתקופה ארוכה למחלקת עיניים אחרת רחוקה כי 
 .כעת ניתן במקרה מצוקה לקרוא למתמחה לעזרה

 . עיניים אחרת' אסיה בנושא רוטציה במח' מסכים עם פרופ –פאר ' פרופ
רציניות שבהם ו עבודות מצויינותיש . בעד מדעי יסוד אבל לא בכל מחיר –מדעי יסוד 

 ".לא לעניין"לעומת זאת יש עבודות .  מנהל המחלקה מפנה הרבה זמן לזה
יש עבודות  מכיוון שאין צורך לבזבז עליהן חצי שנה וניתן לעשותן תוך כדי תקופת 

כן תהיה דרישה לכתוב מאמר בהתמחות כדי שתהיה לו דרישה לקריאה . ההתמחות
 .בשביל זה חצי שנה בחוץ אבל לא צריך, מדעית

מי שעושה מדעי יסוד במעבדה יש לו כלים ואפשרות להוציא מאמר –רוזנר ' פרופ
ו הדרישה להוציא תהיה לאפשר לדרוש מי שעושה רוטציה במחלקה אחרת . מעבדתי

 .גם מאלו שלא הולכים למעבדה תהיה דרישה להוציא מאמר פנימי. מאמר פנימי
שנים ונאמר שאי אפשר לשנות  31כאן  נכתב כבר לפני כל מה שנאמר  –מנור ' פרופ

 .וקשה לשנות' בוועדות יושבים אנשים שלא חושבים כמו מנהל מח. שום דבר
לא . נראה שיש קונצנזוס לגבי רוטציה במחלקת עיניים אחרת–לייבה חנה ' דר

לא חושבת שהרוטציה יכולה להיעשות במחלקת האם ומאותה סיבה . במחלקת האם
להתנות מדעי יסוד באיזה שהם נתונים שונים ממתמחה למתמחה כי נכנסים  לא נכון

צריכים לצאת עם קריטריונים ברורים .  למערכת יחסים של מנהל מחלקה למתמחה
 .אם מחייבים מדעי יסוד אמיתיים

 .בעד לקיים מדעי יסוד גם אם לא יהיה מדען
 .או לא  על אישור ההצעה למדעי יסוד יש וועדה שאמונה 

עבודת מדעי היסוד מתבקש שתהיה רלוונטית לעיניים בהסכמת מנהל   -בריסקו ' רד
 . מחלקה

. מדעי היסוד בסוף ההתמחות בדרך כלל וצריך להכניס את זה בתחילת ההתמחות
 .האקדמיה מקדמת את המחלקה

אם זה נעשה טוב או לא ואם מתייחסים לזה . בעד מדעי יסוד –רות סיגל ' פרופ
 .זה תלוי במנהל מחלקהברצינות או לא 

 מציע לקבוע קריטריונים בסיסיים ברורים להגשת עבודת מדעי היסוד –קליינמן ' דר
 . ולהגיש חצי שנה מראש

 .מציע לפרסם באתר נושאים הצעות למחקר. בעד מדעי יסוד –קייזרמן ' דר
 : הצבעה

 .הצביעו בעד מדעי יסוד כחלק חובה מסיליבוס ההתמחות 15
שנים במחלקת האם ושנה  4מתוכן : שנים 5משך ההתמחות יישאר הצביעו בעד  18

 .רוטציה במחלקת עיניים אחרת אחת של מדעי יסוד או
לפנות למועצה המדעית עם ההצעה לשינוי ולאפשר רוטציה במחלקת  :החלטה

 .עיניים אחרת
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